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Protože stále pokračuje decentní a přátelská kanonáda hackerských útoků na můj blog a přibývají i
moudří a vzdělaní lidičkové, kteří mi sem chodí psát rozkošné komentáře s průměrným počtem
osmdesáti vykřičníků a třiceti „LOL!!!!“ na větu, musím pro jistotu zopakovat, že teď přece jsem
správná pražanda a pokrokový človíček a že není třeba na mě dál útočit jako na jakousi „užitečnou
idiotku z vesnice, rasistku, nacistku, homofóbku, antivaxerku a popíračku vědy, kterou platí Putler a
Mao Ce-Tung“.

Jsem totiž přesně stejná jako vy a mám přesně stejné názory jako vy! Jsem totožný, naprosto
originální človíček, který myslí kriticky, nenechává se strhnout zlou propagandou a říká přesně to
samé, co všichni ostatní originální človíčkové.

Takže potvrzuji jakoukoli pravdu, kterou právě teď zrovna produkují naše důvěryhodná média a
podporuji a miluji zemi, která se aktuálně podporuje. Nenávidím všechny, kteří se teď mají
nenávidět.

Už naprosto bez jakékoli pochybnosti věřím, že náš hrdinný bojovník za svobodu a lásku Pedro Fiala
jel do Kyjeva za naprosto hrdinným bojovníkem za svobodu a mír Zelenským, který teď není ani
náhodou ve Varšavě. Právě proto jede Fiala do Varšavy a pak pokračuje „tajnými prostředky“ až do
obleženého Kyjeva, kde se kluci setkají v nějaké hezké místnosti bez oken a bez green screenu.

 

 

Je dobře, že Pedro Fialu poslala naše prezidentka Uršula fon Lejnová vyhrát válku na Ukrajině – kluci
v té Varšavě…pardon, v Kyjevě určitě vymyslí, jak to zařídit, aby se vše co nejdříve urovnalo a hlavně
aby co nejméně trpěli obyčejní lidé. Protože právě civilisti všem našim lídrům leží na srdci nejvíce ze
všeho. Naše elity rozhodně nejsou loutkami v geopolitické hře, kde se právě teď dává vydělat
vojensko-průmyslovému komplexu (ten farmaceutický už totiž vyděláno má, včetně zajištění
budoucích příjmů). Nejde ani o snahu co nejvíc poškodit a odříznout Rusko, abychom byli závislí na
super-drahých surovinách z USA – tohle by napadlo jen odporného proruského trolla! Tfuj! Já věřím
vědě a našim elitám!
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Také prohlašuji, že naprosto a bez jakékoli pochybnosti věřím nové a lepší verzi naší historie.

Vždycky jsme byli součástí Německa. Patříme na Západ a žádná „středoevropská mentalita“
neexistuje. Vlastně ani Češi neexistují – jsme jen takové divné uskupení lidí bez minulosti, na
východní straně Německa, bez kultury, národní identity nebo pořádného jazyka.
Druhou světovou válku vyvolali odporní rusáci, kteří bez provokace napadli nevinné Němce,
Rakušany (proto je na ně teď Rakušan tak naštvaný!), Poláky, Čechy, Japonce, eskymáky a
další.
K vyvolání druhé světové války využili rusáci útok pod falešnou vlajkou, kdy se rusácký vojáci
převlékli za německé vojáky, kteří se převlékli za polské vojáky, kteří se převlékli do kostýmků
francouzských služebnic a pak všichni napadli vysílačku v Glivicích a měli hromadný sex…nebo
tak nějak.
Útoky pod falešnou vlajkou vždy prováděli jen rusáci. Nikdo jiný v historii to nikdy neudělal a
rozhodně to nedělá ani dnes – ani v Sýrii, ani v Iráku, ani na Ukrajině.
V druhé světové se pohybovali jacísi „náckové“, což je skupina, která byla pravděpodobně z
Ruska. Nebo možná z Číny. Československo od těchto anonymních „nácků“ osvobodili
Američané.
Že je Ukrajina už roky v totálním rozkladu je fake news a nebezpečná propaganda – Ukrajina
na tom byla doteď naprosto super. Země prokazatelně prosperovala ve všech směrech (proto
odtamtud odešly miliony lidí – měli se tak dobře, že emigrovali). Neběhaly tam bandy fašistů,
co zaživa upalovali lidi v domech, nedošlo tam k polovojenskému převratu placenému ze
zahraničí ani se osm let neostřelovalo civilní obyvatelstvo a nebyly kvůli tomu stovky mrtvých
dětí a 15 000 mrtvých celkem. Tohle je čisté fake news!
Naše bomby a granáty jsou humanitární a nikdy neublíží hodným lidičkům.
Prahu osvobodili hodní banderovci, kteří v pravou chvíli svlékli své kabáty a těmi umlátili



všechny zlé „nácky“. Je dobře, že jim vzdělaný a ctihodný starosta Řeporyjí postavil pomník,
byli to hrdinové! Hail Hit…pardon, tenhle Rakušan se u nás asi ještě chválit nemá, zatím
podobná hesla mohou křičet jen na dětských výcvikových táborech (ukázka z několik let staré
reportáže o “Bandera Jugend”, která se samozřejmě propadla do “memory hole“).
Tím, že jsme v EU a NATO, jsme součástí civilizovaného světa, který doslova přetéká svobodou,
tolerancí, péčí o vlastní občany, prosperitou a racionálním myšlením. Rozhodně tu není žádná
cenzura, mediální propaganda a lži, vyhazování z práce za názory atd. – to je jen v Číně a v
zemi toho hajzla Putlera.
Vakcínky od Tfujzru jsou absolutně bezpečné, 100% účinné a mají nás…moment, Covid už
vlastně neexistuje, omlouvám se! Na Covid v dnešních těžkých časech upozorňují jen naprosté
amorální zrůdy!
Před vstupem do EU jsme byli něco jako evropští křováci – sotva jsme uměli číst a lezli jsme po
stromech jak opice. Naštěstí nás EU zachránila, zahraniční korporát koupil všechny naše
zaostalé podniky a od té doby je všechno super a všichni se mají dobře.
To, že je tu milion exekucí, extrémní inflace, přestalo platit právo, skoro nic už nám nepatří,
jede tu tvrdá cenzura a zastrašování a tak dále je jen proruská propaganda. Každý, kdo něco
takového říká, by měl mít zákaz se vyjadřovat, být vyhozen z práce a ideálně jít do vězení na tři
roky natvrdo. To mu ukáže, rozvraceči naší utopie!
Ten, kdo zpochybňuje některé nesmysly v médiích a všeobecnou hysterii je automaticky
proruský troll, ať už říká cokoli a podporuje kohokoli. I ten, kdo posílá peníze na humanitární
pomoc Ukrajině ale neopakuje do zemdlení naše hesla, je proruský troll, protože všichni mimo
náš myšlenkový, hysterický monolit jsou proruští trollové (před měsíce se jim ještě říkalo
“antivaxeři” bez ohledu na jejich názor k očkování – stačilo, aby zpochybňovali přínos jedné
jediné experimtální látky a byli z nich nepřátelé lidu a “popírači”).

Tak – doufám, že jsem potvrdila, že jsem správný človíček. Věřím vědě, věřím Pedro Fialovi, věřím
fon Lejnové, věřím generál-maršál-imperátorovi Petru Pavlovi, věřím moudrému a vzdělanému
cestovateli Daníkovi Přibáňovi, věřím naprosto nestranným fact-checkerům Cemperovi a Kartouzovi,
věřím České Televizi a velkým médiím. Věřím, že velká média rozhodně nedostávají nějaké notičky a
neopakují ty samé fráze úplně do zemdlení, protože tak jim to nařizují vlastníci a protože to je hlavní
metoda manipulace a propagandy už od dob Goebbelse…

Takže jen zopakuji heslo z naprosto nezávislých médií:

„This is extremely dangerous to our democracy!“ neboli „(alternativní média) jsou
extrémně nebezpečná pro naši demokracii!“.

A zopakuji i jeden moudrý citát:

V zemi, kde panuje cenzura, věří hlavním médiím jen velmi moudrý a skvělý človíček.

Nebo to bylo trochu jinak? To je fuk, takhle je to správně.

Kdybych byla odporná trollí zrůda, tak bych napsala: udělejme všechno možné proto, abychom
rusko-americký konflikt (toho času na Ukrajině) co nejdříve uhasili a aby zavládl mír. Protože ve
válce umírají lidé, ničí se věci a vydělává na nich jen zlomeček psychopatických zmrdů. Taky bych
napsala, ať se vysereme na loutkáře ze zahraničí, že v sobě můžeme probudit zbytky hrdosti a
nemusíme být šlapky ani pro Brusel, ani pro Moskvu ani pro Washington. Že bychom se měli snažit
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udělat si tu středoevropský blok, ve kterém budeme rozvíjet zdravý rozum, svobodu, umění,
vzdělanost, toleranci a kde budeme prostředníkem ke zklidňování napětí mezi Západem a Východem.
Místo, kde bude klid a my budeme spokojeně pít pivo, normálně pracovat a vychovávat zdravé děti.
Ale to by byl odporný názor od odporného, zpátečnického člověka. Takže to nenapíšu. Tak.

Sledujte nás na Telegramu: t.me/cz24news
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